

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Bindar for Islamic Finance Date: 17-06-2025 09:54:14 AM Subject: formation of the Executive Committee</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتمويل الإسلامي التاريخ: 17-06-2025 09:54:14 AM الموضوع: تشكيل لجنة تنفيذية للإندماج</p>
<p>Please note that the Companies Control Department has approved the formation of the executive committee for the merge on 16/6/2025 between Bindar for Islamic Finance company and its subsidiaries "Ruboo Al Sharq and Rakeen Real Estate", in order to proceed with official procedures.</p>	<p>يرجى العلم انه تم الموافقة من قبل دائرة مراقبة الشركات على تشكيل لجنة تنفيذية للإندماج مع الشركات التابعة لشركة بندار للتمويل الإسلامي " ربوع الشرق العقارية وراكين العقارية" ، وذلك لإستكمال الإجراءات المتعلقة بالإندماج ، مرفق كتاب الموافقة بتاريخ 2025/6/16.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Ahmad</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Ahmad</p>